

Dear Mr. Antonovs

As an answer to your letter from 10th of oktober 2013 we want to tell you, that we know the situation of your family very well. We are very sorry that Dutch social services stole the children from the family. We are hoping for positive results in your case.

The misfortune that fallen over you family and received wide public attention, Minister of foreign affairs of Russia S. Lavrov confronted Dutch minister of foreign affairs F. Timmermans with this situation during the meeting in Moscow on 26th of february 2013.

We want to thank you for the fact that you carefully following the news concerning Russia, and with so much empathy treated the incident that happened to the Russian Diplomat in The Netherlands.

With kind regards

Department countries of Benelux,

First European department

Ministry of Foreign Affairs Russia.

---

From: 1ed\_4@mid.ru  
To: ilcool90@hotmail.com  
Subject: ответ на Ваше обращение  
Date: Thu, 24 Oct 2013 16:59:34 +0400

Уважаемый господин Антонов,  
В ответ на Ваше обращение от 10 октября 2013 г. хотели бы сообщить, что хорошо осведомлены о злоключениях Вашей семьи. Искренне сожалеем, что нидерландские социальные службы изъяли Ваших детей из семьи. Надеемся на положительный исход Вашего дела в дальнейшем.

На беду, постигшую Вашу семью и получившую широкий общественный резонанс, Министр иностранных дел Российской Федерации С.В.Лавров обратил внимание в ходе беседы с Министром иностранных дел Нидерландов Ф.Тиммермансом в Москве 26 февраля 2013 года.

Хотели бы поблагодарить за то, что Вы внимательно следите за событиями, связанными с Россией, и с таким сопереживанием отнеслись к инциденту, произошедшему с российским дипломатом в Нидерландах.

С уважением,  
Отдел стран Бенилюкс,  
Первый Европейский департамент  
МИД России.